

Supplement dated 14 June 2013



EFG FINANCIAL PRODUCTS AG, Zurich, Switzerland
(incorporated in Switzerland)
as Issuer (the "**Issuer**")

which may also be acting through its Guernsey branch:
EFG Financial Products AG, Guernsey Branch

This document represents a supplement (the "**Supplement**") to the base prospectus mentioned in the table on page 4.

This Supplement shall be published by making it available free of charge at EFG Financial Products AG respective Leonteq Securities AG, Brandschenkestrasse 90, 8002 Zurich, Switzerland (Phone: +41 (0)58 800 1000, Facsimile: +41 (0)58 800 1010), in its function as paying agent. Furthermore, it will be published in electronic form on the website, www.leonteq.com.

Lead Manager
EFG Financial Products AG, Zurich, Switzerland

Withdrawal Right

Pursuant to article 16 para. 3 of the German Securities Prospectus Act investors who have already agreed to purchase or subscribe for Products issued under a base prospectus that is supplemented by this Supplement (as defined herein) before this Supplement has been published shall have the right, exercisable within a time period of two working days after the publication of this Supplement, to withdraw their declaration of intent provided that the new factor, mistake or inaccuracy to which this Supplement relates arose before the final closing of the offer to the public and the delivery of the Products.

The withdrawal (for which no reasons need to be given) must be declared by notice in writing (i) to the same entity to which the investor addressed the declaration of intent or (ii), if the investor had addressed the declaration of intent directly to the Lead Manager, to EFG Financial Products AG respective Leonteq Securities AG, Brandschenkestrasse 90, 8002 Zurich, Switzerland. Timely dispatch of the notice shall be sufficient to meet the notice period.

However, investors should note, that the applicable laws of other member states of the European Economic Area implementing Directive 2003/71/EC as amended by the Directive 2010/73/EU (the "Prospectus Directive") may contain different provisions regarding the withdrawal right.

This Supplement must be read in conjunction with any information already supplemented by previous supplements to the respective base prospectuses to which this Supplement applies, if any.

Subject of this Supplement is the change of name and logo of the Issuer EFG Financial Products AG in the context of the change of name and logo of EFG Financial Products Holding AG and its subsidiaries. With respect to EFG Financial Products AG the change of name takes place effective as of June 17, 2013 with registration in the commercial register.

The base prospectus (the "**Base Prospectus**") mentioned in the table on page 4 below (the "**Table**") shall be supplemented as follows.

I. GENERAL AMENDMENT

EFG Financial Products AG has been renamed into Leonteq Securities AG and EFG Financial Products Holding AG has been renamed into Leonteq AG. With respect to the Issuer EFG Financial Products AG the name change is legally effective as of June 17, 2013 with registration in the commercial register. Therefore, references to "EFG Financial Products AG" and "EFGFP AG" in the Base Prospectus shall be deemed to be references to "Leonteq Securities AG" and references to "EFG Financial Products Holding AG" and "EFGFP Group" in the Base Prospectus shall be deemed to be references to "Leonteq AG" and "Leonteq Group" unless the context requires otherwise.

II. REPLACEMENT OF LOGO

Effective as of June 17, 2013 the logo of the Issuer has been changed therefore the logo contained in the Base Prospectus shall be replaced with the following logo:



TABLE

The information concerning the base prospectus contained in this Table must be read in conjunction with any information already supplemented by previous supplements to the base prospectus, if any.

No.	Name of the Base Prospectus	Date of the base prospectus and of last supplement	Supplement No.
1	Programme for Certificates, Notes, Leverage Products and other Structured Products	26 June 2012 and lastly supplemented on 26 March 2013 (Supplement No. 2)	3

Signatures by EFG Financial Products AG

14 June 2013

EFG Financial Products AG, Zurich

Signed by René Ziegler
Managing Director /
Head Product Documentation

Signed by Ingrid Silveri
Executive Director /
Legal Counsel

Nachtrag vom 14. Juni 2013



EFG FINANCIAL PRODUCTS AG, Zürich, Schweiz
(eingetragen in der Schweiz)
als Emittentin (die "**Emittentin**")

gegebenenfalls handelnd durch ihre Zweigniederlassung in Guernsey:

EFG Financial Products AG, Guernsey Branch

Bei diesem Dokument handelt es sich um einen Nachtrag (der "**Nachtrag**") zu dem in der Tabelle auf Seite 4 aufgeführten Basisprospekt.

Dieser Nachtrag wird durch Bereithaltung zur kostenlosen Ausgabe bei der EFG Financial Products AG bzw. Leonteq Securities AG, Brandschenkestrasse 90, 8002 Zürich, Schweiz (Telefonnummer: +41 (0)58 800 1000, Faxnummer: +41 (0)58 800 1010) in ihrer Funktion als Zahlstelle sowie in elektronischer Form auf der Internetseite www.leonteq.com veröffentlicht.

Lead Manager
EFG Financial Products AG, Zürich, Schweiz

Widerrufsrecht

Gemäß § 16 Abs. 3 Wertpapierprospektgesetz können Anleger, die vor Veröffentlichung dieses Nachtrags eine auf den Erwerb oder die Zeichnung von Produkten, die unter einem durch diesen Nachtrag geänderten Basisprospekt emittiert wurden, gerichtete Willenserklärung abgegeben haben, diese Willenserklärung innerhalb einer Frist von zwei Werktagen nach Veröffentlichung dieses Nachtrags widerrufen, sofern der neue Umstand oder die Unrichtigkeit, auf den/die sich dieser Nachtrag bezieht, vor dem endgültigen Schluss des öffentlichen Angebots und vor der Lieferung der Produkte eingetreten ist.

Der Widerruf muss keine Begründung enthalten und ist in Textform entweder gegenüber (i) der gleichen Stelle zu erklären, bei der der betreffende Anleger die zu widerrufende Willenserklärung abgegeben hat oder (ii), sofern der Anleger seine Willenserklärung direkt an den Lead Manager adressiert hat, gegenüber der EFG Financial Products AG bzw. Leonteq Securities AG, Brandschenkestrasse 90, 8002 Zürich, Schweiz zu erklären. Zur Fristwahrung genügt die rechtzeitige Absendung.

Anleger sollten beachten, dass gegebenenfalls anwendbare Rechtsvorschriften anderer Mitgliedsstaaten des Europäischen Wirtschaftsraums zur Umsetzung der Richtlinie 2003/71/EG in der durch Richtlinie 2010/73/EU geänderten Fassung (die "Prospektrichtlinie") abweichende Regelungen zum Widerrufsrecht enthalten können.

Dieser Nachtrag ist zusammen mit allen etwaigen bereits durch frühere Nachträge nachgetragenen Informationen zu den jeweiligen Basisprospekten, auf die sich dieser Nachtrag bezieht, zu lesen.

Gegenstand dieses Nachtrags ist die Änderung der Firma und des Logos der Emittentin EFG Financial Products AG im Rahmen der Umfirmierung und Änderung des Logos der EFG Financial Products Holding AG und ihrer Tochtergesellschaften. Bezüglich der EFG Financial Products AG erfolgt die Umfirmierung mit Wirkung zum 17. Juni 2013 mit Eintragung im Handelsregister.

Der in der Tabelle auf Seite 4 (die "**Tabelle**") aufgeführte Basisprospekt (der "**Basisprospekt**") wird wie folgt nachgetragen.

I. ALLGEMEINE ÄNDERUNG

EFG Financial Products AG wurde in Leonteq Securities AG und EFG Financial Products Holding AG in Leonteq AG umbenannt. Die Umfirmierung der Emittentin EFG Financial Products AG ist mit Eintragung im Handelsregister zum 17. Juni 2013 rechtswirksam. Daher ist jegliche Bezugnahme auf "EFG Financial Products AG" und "EFGFP AG" im Basisprospekt als Bezugnahme auf "Leonteq Securities AG" und jede Bezugnahme auf "EFG Financial Products Holding AG" und "EFGFP Gruppe" im Basisprospekt als Bezugnahme auf "Leonteq AG" und "Leonteq Gruppe" zu verstehen, sofern sich aus dem Zusammenhang nichts anderes ergibt.

II. ERSETZUNG DES LOGOS

Zum 17. Juni 2013 wird das Logo der Emittentin geändert, daher wird das im Basisprospekt enthaltene Logo mit dem folgenden Logo ersetzt:



TABELLE

Die in dieser Tabelle enthaltene Information im Hinblick auf den Basisprospekt ist zusammen mit denjenigen Informationen zu lesen, die gegebenenfalls durch vorangehende Nachträge in dem jeweiligen Basisprospekt aufgenommen wurden.

Nr.	Bezeichnung des Basisprospekts	Datum des Basisprospekts und des letzten Nachtrags	Nachtrag Nr.
1	Programm für Zertifikate, Schuldverschreibungen, Hebelprodukte und sonstige strukturierte Produkte	26. Juni 2012 und zuletzt nachgetragen am 26. März 2013 (Nachtrag Nr. 2)	3

Unterschriften durch die EFG Financial Products AG

14. Juni 2013

EFG Financial Products AG, Zürich

gez. René Ziegler
Direktor /
Leiter Produkt-Dokumentation
(*Managing Director /
Head Product Documentation*)

gez. Ingrid Silveri
Stellvertretender Direktor /
Legal Counsel
(*Executive Director /
Legal Counsel*)